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نگاه روزدريچه

وزیر راه و شهرسازی :
ساخت مسکن خبرنگاران قطعی است 

وزیر راه وشهرسازی با بیان اینکه ساخت مسکن خبرنگاران 
پیگیری  در حال  وزارتخانه  این  تاکید کرد که  است،  حتمی 
امضای توافقنامه ای با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی جهت 

اجرای این پروژه است.
محمد اسلامی در پاسخ به این پرسش که هر سال مصادف با 
روز خبرنگار از سوی دولت وعده ای در خصوص تأمین مسکن 
خبرنگاران داده می شود اما تاکنون محقق نشده است، امسال 
چه اقدام عملیاتی در این زمینه انجام خواهد شد، گفت: ما به 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی این پیشنهاد را ارائه دادیم و آنها 

هم نماینده خود را برای همکاری در این زمینه معرفی کردند.
وی ادامه داد: هم اکنون برای تحقق این امر در حال مذاکره 
این  بتوانیم در  ارشاد اسلامی هستیم و  با وزارت فرهنگ و 
خصوص به توافق برسیم و در پی آن برنامه هایی را بر اساس 
جغرافیایی که تعیین کنند، جهت اجرای پروژه ساخت مسکن 

خبرنگاران پیش بینی کنیم.
مسکن  ساخت  بی تردید  کرد:  تاکید  شهرسازی  و  راه  وزیر 
خبرنگاران حتمی است، اما منوط بر اینکه وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در این زمینه همکاری لازم را داشته باشد، چرا 
که در شرایط کنونی ما به دنبال آنها هستیم که توافقنامه ای را 

با این وزارتخانه جهت اجرای این پروژه امضا کنیم.

سازمان آب و برق خوزستان :
وضعیت مخازن آبی مطلوب است

مدیر برنامه ریزی مخازن سدها و رودخانه های سازمان آب و 
برق خوزستان گفت: از نظر رهاسازی آب، مساله خاصی در 
تامین آب مورد نیاز کشت های تابستانه در خوزستان وجود ندارد 
و کشاورزان می توانند براساس سطح زیر کشت مشخص شده، 

کشت کنند.
علی شریفی در خصوص آخرین وضعیت تامین آب مورد نیاز 
کشت تابستانه کشاورزان خوزستان اظهار کرد: عملیات کشت 
تابستانه در خوزستان در همه بخش ها به جز حوضه مارون که 

کشت شلتوک در آن ممنوع اعلام شده، در حال انجام است.
وی افزود: برای همه حوضه های آبی که سطح زیر کشت در 
آن ها در برنامه ریزی های مشترک مشخص شده است، مشکلی 
در بحث رهاسازی و تامین آب مورد نیاز کشت های تابستانه 

وجود ندارد و آب مورد نیاز این کشت ها در حال تامین است.
مدیر برنامه ریزی مخازن سدها و رودخانه های سازمان آب و 
برق خوزستان تصریح کرد: بر اساس آنچه مصوب شده، میزان 
تابستانه در استان خوزستان حدود ۸.۱  نیاز کشت  آب مورد 
میلیارد مترمکعب است که طبق برنامه ریزی انجام شده، در 

حال رهاسازی است.
شریفی عنوان کرد: وضعیت مخازن آبی استان خوزستان برای 
رهاسازی این میزان آب مورد نیاز کشت های تابستانه مطلوب 

است و مشکل خاصی در این خصوص وجود ندارد.
وی گفت: در حال حاضر حدود ۸.۹ میلیارد مترمکعب حجم 
مفید در مخازن سدهای استان خوزستان وجود دارد و از نظر 
نیاز  مورد  آب  تامین  بحث  در  خاصی  مساله  آب،  رهاسازی 
کشت های تابستانه وجود ندارد و کشاورزان می توانند براساس 

سطح زیر کشت مشخص شده، کشت کنند.

سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی :
حساب های بانکي

 ۳ شرکت لبنی مسدود شد
سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی با اعلام قطعیت حکم سه 
شرکت متخلف لبنی گفت: حساب های شرکت »شان دشت« 
با برند »پاژن«، شرکت »لبن دشت« با برند »چوپان«، شرکت 
احکام  اجرای  اداره  حکم  با  ماست«  »می  برند  با  »مادی« 

سازمان تعزیرات حکومتی مسدود شده است.
سازمان  تشریفات  و  عمومی  روابط  کل  اداره  گزارش  به 
تعزیرات حکومتی، سید یاسر رایگانی در نشست خبری گفت: 
برند »پاژن« با سه میلیارد و ۴٠٠ میلیون تومان جریمه، برند 
»چوپان« با دو میلیارد و ۸٠٠ میلیون تومان جریمه و برند »می 
ماست« با یک میلیارد و ۶٠٠ میلیون تومان جریمه علی رغم 
مهلت های قانونی تعزیرات تسویه جریمه انجام نداده اند و در 

صورت عدم تسویه خطوط تولیدی توقیف می شود.
وی ادامه: شرکت لبنیات پگاه با دو میلیارد و ٧٠٠ میلیون تومان 
و برند لبنیات سحر با یک و نیم میلیارد تومان جریمه، تسویه 

جریمه انجام داده اند.

به غیر از خودروهای آمریکایی ؛
خودروهای دپو شده 

مناطق آزاد ترخیص شد
طبق اعلام مسئولان در شورای عالی مناطق آزاد به غیر از 
خودروهای آمریکایی و یا سفارش آمریکا مابقی خودروهای دپو 

شده این مناطق با مصوبه هیات وزیران ترخیص شده  است.
از مجموع بیش از ۱۲ هزار خودرویی که در سال های گذشته 
وارد و به هر دلیلی از جمله تغییر شرایط ارزی و ممنوعیت ثبت 
سفارش و واردات خودرو در گمرکات و بنادر متوقف شده بودند 

که تعدادی مربوط به مناطق آزاد بود.
از نیمه دوم سال ۱۳۹٧ و با مصوبه هیات وزیران اولین مهلت 
قرار  ترخیص کالاهای خود  برای  اختیار صاحبان خودرو  در 
گرفت و در ادامه طی چند مرحله این زمان تمدید شد که آخرین 
بار در اواخر خردادماه هیات وزیران برای چهارمین بار مهلت 
ترخیص را تمدید کرد. این در حالی است که تا پایان مرحله ی 
سوم عمده خودروهای دپو شده ترخیص و حدود۳٧٠٠ دستگاه 

باقی مانده بودند.
اما ناصر خرمالی مدیر توسعه صادرات، گمرک و ارزش افزوده 
مناطق آزاد در را بطه با وضعیت ترخیص خودروهای دپو شده 
عمده  وزیران  هیات  مصوبه  براساس  که  گفت  آزاد  مناطق 
خودروهای این مناطق که حدود ۲۵٠ دستگاه بود ترخیص 

شده است.
وی ادامه داد: با این حال تعدادی از خودروها با توجه به نظر 

معاونت حقوقی ریاست جمهوری امکان ترخیص پیدا نکردند.
خرمالی گفت: خودروهای دپو شده مناطق آزاد، فقط برای تردد 
با تغییر قوانین و ضوابط واردات  در این مناطق وارد شده  و 
خودرو ، با مشکل عدم ثبت سفارش و بالای ۲۵٠٠ سی سی 
مواجه و در بین آنها خودروهای ساخت آمریکا و یا سفارش 

آمریکا وجود داشت.

بر اثر ابتلا به کرونا ؛
فرماندار اندیکا درگذشت

به  ابتلا  اثر  بر  اندیکا،  شهرستان  فرماندار  کاظمی نیا  حیدر 
ویروس کرونا، چشم از جهان فروبست.

روز  چند  در  که  اندیکا  شهرستان  فرماندار  کاظمی نیا  حیدر 
رازی  درمانی  مرکز  در  کرونا  ویروس  به  ابتلا  اثر  بر  گذشته 

اهواز بستری شده بود، درگذشت.
فوت  نیز  خوزستان  استانداری  عمومی  روابط  کل  مدیر 

کاظمی نیا را تأیید کرد.
اندیکا  فرمانداری  پائیز سال ۹۸ عهده دار سمت  اواخر  از  وی 
در  نیز  را  باوی  فرمانداری  همچون  سوابقی  و  بود  شده 

کارنامه اش دارا بود.

مدیرکل هواشناسی خوزستان :
دما کاهش مي یابد

مدیرکل هواشناسی خوزستان از احتمال وزش باد نسبتا شدید 
در روزهای آتی استان خبر داد.

کرد:  اظهار  خوزستان  هواشناسی  مدیرکل  سبزه زاری،  محمد 
تا روز چهارشنبه وزش بادها در برخی ساعات متوسط تا نسبتا 

شدید خواهد بود.
وی افزود: همچنین طی روز سه شنبه برخاستن گردوخاک در 

نوار غربی، مرکزی و جنوبی استان دور از انتظار نیست.
مدیرکل هواشناسی خوزستان عنوان کرد: در این ایام کاهش 
مواج  فارس  خلیج  و  بوده  انتظار  مورد  درجه   ۲ تا   ۱ دمایی 
شوش  گذشته  شبانه روز  در  افزود:  وی  می شود.  پیش بینی 
ترتیب  به  سانتیگراد  درجه   ۲۴ با  ایذه  و   ۴٧.۴ با  ماهشهر  و 

گرمترین و خنکترین نقاط گزارش شده اند.

رئیس پلیس امنیت اقتصادی ناجا :
نوچه سلطان ارز دستگیر شد

رئیس پلیس امنیت اقتصادی ناجا از دستگیری اعضای باندی 
خبر داد که در پوشش خرید و فروش سکه، اقدام به جمع آوری 

ارز و قاچاق آن به خارج از کشور می کردند.
ناجا  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس  مقیمی  محمدرضا  سردار 
ارز،  قاچاق  با  مقابله ای  اقدامات  تشدید  راستای  در  گفت: 
ماموران پلیس امنیت اقتصادی به فعالیت افرادی در یک مغازه 
سکه فروشی که در پوشش خرید و فروش سکه اقدام به جمع 
آوری روزانه ۳٠٠ هزار دلار به قصد قاچاق به خارج از کشور 
دستگیری  و  شناسایی  رو  این  از  شدند،  مشکوک  می کردند، 

تمام متهمان در دستور کار این پلیس قرار گرفت.
وی افزود: با مراقبت های نامحسوس پلیسی، ماموران پس از 
محرز شدن قاچاق ارز، در یک اقدام ضربتی و پلیسی موفق 
شدند افرادی را که در این سکه فروشی اقدام به جمع آوری 
می کردند،  کشور  از  خارج  به  آن  قاچاق  سپس  و  ارز  انواع 

دستگیر کنند.
رئیس پلیس امنیت اقتصادی ناجا با بیان اینکه در این رابطه 
۴ متهم دستگیر و بیش از ۸۳ هزار قطعه انواع ارز کشف شد، 
گفت: پس از دستگیری متهمان، سکه فروشی پلمب و متهمان 

پس از تشکیل پرونده به مراجع قضایی تحویل داده شدند.
سردار مقیمی از هموطنان خواست هرگونه اخبار و اطلاعات 
خود مبنی بر وجود این گونه تخلفات را فوری به پلیس ۱۱٠ 

اطلاع دهند.

با کاهش قیمت دلار ؛
کاهش قیمت خودرو آغاز شد

روند کاهشی نرخ دلار طی دو روز گذشته عاملی شده تا سیر 
داخلی  خودروهای  بخش  در  قیمت ها  بی منطق  و  صعودی 
متوقف و حتی شاهد کاهش ۱ تا ۲ میلیون تومانی نرخ برخی 

از خودروها نیز باشیم.
در بازار خرید و فروش خودرو همچنان رکود معاملات حاکم 
البته  هستند.  معامله  به  حاضر  فروشنده ای  و  خریدار  کمتر  و 
روند کاهشی نرخ دلار طی دو روز گذشته عاملی شده تا سیر 
داخلی  خودروهای  بخش  در  قیمت ها  بی منطق  و  صعودی 
متوقف و حتی شاهد کاهش ۱ تا ۲ میلیون تومانی نرخ برخی 

از خودروها نیز باشیم با وجود هنوز رونقی در بازار نیست.
نرخ ۱۴۴  با  ایکس  ال  بازار خودرو سمند  در  درحال حاضر 
تومان،  میلیون   ۱۹٠ نرخ  با  سورن  سمند  تومان،  میلیون 
پژو ۴٠۵با نرخ ۱۴۳ میلیون تومان، پژو پارس tu۵ با نرخ 
با نرخ ۱۶۴ میلیون  ۲۱٠ میلیون تومان، پژو ۲٠۶ تیپ ۲ 
تومان، پژو ۲٠۶ تیپ۵با قیمت۲٠۴ میلیون تومان، پژو ۲٠۶ 
 ۱۶۲ نرخ  با  رانا  تومان،  میلیون   ۱۹۵ نرخ  با  دار  صندوق 
به  تومان  میلیون   ۵۵٧ نرخ  با   Sهایما٧ و  تومان  میلیون 
فروش می رسد. علاوه بر این پژو i ۲٠٧ دستی با نرخ ۲۳۵ 
میلیون   ۳۱۸ نرخ  با  اتوماتیک   i  ۲٠٧ پژو  تومان،  میلیون 
تومان، دنا با نرخ ۲۱۸ میلیون تومان، پراید X۱۱۱ با نرخ 
 ۸۱ نرخ  با   X۱۳۱ پراید  تومان،  هزار   ۵٠٠ و  میلیون   ۹۳
میلیون تومان، تیبا ۲ با نرخ ۱٠۹ میلیون تومان، تیبا صندوق 
دار با نرخ ۹۶ میلیون تومان و ساینا با نرخ ۱٠۹ میلیون و 

۵٠٠ هزار تومان به فروش می رسد.

شرکت پخش فرآورده های نفتی :
عرضه نشدن »دارا دوم«
 تصمیم وزیر اقتصاد بود

آخرین  طبق  کرد  اعلام  نفتی  فرآورده های  پخش  شرکت 
صورت  به  پالایشگاه ها  سهام  شد  قرار  اقتصاد  وزیر  نظر 
بلوکی فروخته شود و لذا با انتخاب این روش عرضه، دیگر 

لزومی به تشکیل صندوق ETF نبود.
فرآورده های  پخش  و  پالایش  ملی  عمومی شرکت  روابط 
نفتی ایران در پاسخ به اظهارات آقای صالح رییس محترم 
سازمان خصوصی سازی در خصوص عدم همراهی وزارت 
نفت برای واگذاری سهام پالایشگاه ها با اظهار تعجب از 
آخرین  اعلام کرد طبق  ایشان،  توسط  اظهار شده  مطالب 
اقتصادی  امور  محترم  وزیر  دژپسند  آقای  جناب  نظر 
بلوکی  صورت  به  ها  پالایشگاه  سهام  شد  قرار  دارایی،  و 
فروخته شود و لذا با انتخاب این روش عرضه، دیگر لزومی 

به تشکیل صندوق ETF نبوده است.
برای  تصمیم  و  نظر  این  تغییر  صورت  در  حال  هر  در   
نفت  وزارت  و  شرکت  این   ،ETF صندوق  تشکیل 
در  را  خود  اختیارات  تمامی  که  هستند  و  بوده  آماده 
و  اقتصادی  امور  محترم  وزارت  و  وزیر  به  این خصوص 

نمایند. تفویض  دارایی، 

قطب  که  خوزستان  استان  در  پلیمری  صنایع 
محسوب  کشور  پتروشیمی  محصولات  تولید 
می شود در حالی دچار موانع و مشکلات تولیدی 
این  اولیه  مواد  از  توجهی  قابل  حجم  که  است 
صنایع در بورس عرضه می شود و این واسطه و 
دلال ها هستند که می توانند بخش قابل توجهی 

از این محصولات را خریداری کنند.
پلیمری  صنایع  انجمن  رئیس  نائب  و  دبیر 
تخصصی  کارگروه  در  خوزستان  شیمیایی  و 
خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای 
مواد  گذشته  سال های  در  اظهارداشت:  استان 
از  مستقیم  صورت  به  پلیمری  صنایع  اولیه 
واسطه  به  اما  می شد  خریداری  پتروشیمی ها 
برخی نابسامانی ها در این واحدهای تولیدی که 
بعضا اعمال سلیقه در فروش تولیدات صورت می 
پایین دستی  برای صناییع  را  گرفت؛ مشکلاتی 
به وجود آورد که در نهایت منجر به عرضه این 

محصولات در بورس شد.
قطع  اقدام  این  از  هدف  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
بود،  آمده  پیش  رانت های  و  دلالی  فعالیت های 
بورس عرضه  در  اولیه  مواد  اینکه  از  بعد  گفت: 
بر  صمت  سازمان  سوی  از  سهمیه هایی  شد، 

اساس پروانه های بهره برداری مشخص کرد.
اینکه  وجود  با  متاسفانه  اضافه کرد:  نورآبادی 
واحدهای  وجود  اما  بود  شده  مشخص  سهمیه 

یا  و  نداشته  خارجی  وجود  که  صوری  تولیدی 
غیر  ظرفیت های  آنها  فعالیت  پروانه های  اینکه 
مواد  بازار  در  دلالان  حضور  باعث  بود؛  واقعی 
عرضه  سهمیه های  اکثر  که  تاجایی  شد  اولیه 
عملا  و  می کنند  خریداری  را  بورس  در  شده 
مواد  به  تولیدکننده  واقعی  واحدهای  دسترسی 

اولیه با مشکل روبه رو شد.
شیمیایی  و  پلیمری  صنایع  انجمن  رئیس  نائب 
استان با اشاره اعتراضات تولیدکنندگان و دستور 
پروانه های  مجدد  پایش  برای  صمت  وزارت 
بهره برداری در سال ۹٧، گفت: بعد از آن ظرفیت 
مورد  خوزستان  استان  در  تولیدی  واحدهای 

سنجش قرار گرفت اما همچنان تعدادی پروانه 
تعیین شده  دارند که ظرفیت  بهره برداری وجود 

برای آنها بیشتر از میزان واقعی است.
و  بورس  در  اولیه  مواد  عرضه  تصریح کرد:  وی 
همچنین بی توجهی ها به اختصاص سهمیه های 
مشکلات  همواره  فرآیند،  این  از  خارج  استانی 
کرده  ایجاد  تولیدی  واحدهای  برای  را  جدی 
است؛ در صورتی که باید از سوی وزارت صمت 
پایش کارشناسی در خصوص سهمیه ها صورت 

بگیرد.
شیمیایی  و  پلیمری  صنایع  انجمن  رئیس  نائب 
افراد  تا  شد  باعث  شرایط  این  داد:  ادامه   استان 

سودجو که با راه های گریز آشنایی خوبی دارند، 
تا  کنند  خریداری  کالا  بورس  در  را  اولیه  مواد 

قیمت رقابتی در بورس افزایش یابد.
برخی  بعضا  دلیل  همین  به  اضافه کرد:  وی 
درصد   ۶٠ شدند  مجبور  دستی  پایین  واحدهای 
بیشتر از قیمت رایج، مواد اولیه خود را خریداری 
نیز  پتروشیمی ها  برای  موضوع  این  که  کنند 
سودآوری خوبی داشته است اما این گرانی منجر 
به گلایه مصرف کنندگان نهایی یعنی مردم شد.

بخش  اینکه  وجود  با  شد:  یادآور  نوآبادی 
مجتمع های  در  پلیمری  اولیه  مواد  از  زیادی 
صنایع  این  و  می شود  تولید  استان  پتروشیمی 
از زیرساخت های خوزستان استفاده می کنند؛ اما 
پایین  از صنایع  زیادی  واحدهای  تعطیلی  شاهد 

دست به دلیل نبود مواد اولیه هستیم.
مصوبه  به  پلیمری  صنایع  انجمن  رئیس  نائب 
همچنین  و  استان  اقتصادی  مجموعه   ۹۴ سال 
دستور وزیر نفت برای اختصاص سهمیه ای ویژه 
به واحدهای تولیدی و امکان خرید مستقیم آن 
ابتدای  در  گفت:  و  کرد  اشاره  پتروشیمی ها  از 
سال ۹۵ بعد از ادامه پیگیری های صورت گرفته 
در شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
تن  هزار  سه  سالانه  پتروشیمی ها  که  شد  قرار 
استان  واحدهای  به  را  خود  تولید  ظرفیت  از 

اختصاص دهند اما این تصمیم عملی نشد.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز گفت: در سه 
هفته گذشته روند روزانه بیماری کرونا در خوزستان کاهشی بوده 
اما تنها در روز گذشته ۲۹ بیمار افزایشی داشتیم که این زنگ خطر 
در  باعث می شود  توجه شود کوچکترین سهل انگاری  باید  است؛ 

شرایط بدی قرار بگیریم.
کرونا  مدیریت  استانی  ستاد  نشست  در  ابول نژادیان  فرهاد  دکتر 
که در استانداری خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: سه هفته پیاپی 
از نظر موارد بستری و هم مراجعه کنندگان به  روند بیماری، هم 
بیمارستان ها کاهشی بوده است اما این روند کاملا شکننده است. 
کوچکترین آلارم ها و موارد باید جدی گرفته شوند و مداخله جدی 

کنیم تا مجددا پیک بیماری برنگردد.
وی افزود: دوشنبه هر هفته وضیعت شهرها از نظر تغییر رنگ از 
سوی وزارت بهداشت اعلام می شود؛ دانشگاه های علوم پزشکی 
نقشی در این خصوص ندارند و تنها آمار موارد بستری را روزانه 
در سایت بارگذاری می کنند. طبق اعلام وزارت بهداشت در هفته 
گذشته، دو شهر آغاجاری و رامهرمز قرمز بودند که امیدواریم روند 
به گونه ای باشد که این دو شهر نیز از وضعیت قرمز خارج شوند. 

سایر شهرهای خوزستان نیز نارنجی، زرد و سفید هستند.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز گفت: در این 
دو شهر باید مراقبت بیشتری شود تا زودتر از وضعیت قرمز خارج 
شوند. طبق رصدی که انجام داده ایم در هفته جاری یکی از این 

شهرها از وضعیت قرمز خارج می شود.
علوم  دانشگاه  در  شده  انجام  اقدامات  به  اشاره  با  ابول نژادیان 
پزشکی اهواز در حوزه زیرساخت ها بیان کرد: در طول شش ماه 
گذشته، دانشگاه علوم پزشکی اهواز علاوه بر اینکه درگیر کرونا 
بود، کارهای توسعه ای در فضای دانشگاه و امکانات درمانی ادامه 
یافت و ۱۴ پروژه اورژانس بیمارستانی و پیش بیمارستانی افتتاح 

 MCMC و EOC شد که سوله ستاد مدیریت اورژانس، مرکز
بخشی از این پروژه ها بودند. همچنین برای نخستین بار در کشور 
صورت  در  که  شد  انجام  خوزستان  در  آمبولانس  کابین  طراحی 
طی کارهای نهایی علاوه بر اشتغالزایی، خوزستان به عنوان قطب 

طراحی کابین آمبولانس می شود.
خوزستان،  در  بستری  بیماران  وضعیت  آخرین  خصوص  در  وی 
به  مبتلا  بیماران  پذیرای  رازی  بیمارستان  صرفا  اهواز  در  گفت: 
کرونا است و بیمارستان های دیگر در حال تخلیه از چرخه کرونا 
در  بیمار  هشت  تنها  سینا  بیمارستان  در  حاضر  حال  در  هستند. 
ICU و دو بیمار در بخش های عادی بستری هستند. بیمارستان 
امیرالمومنین)ع( نیز کاملا خالی از بیمار مبتلا به کرونا است و در 
بیمارستان فاطمه الزهرا)س( نیز دو بیمار کرونا در ICU هستند. 
بیمارستان های بقایی ۱ و ۲ اهواز نیز بدون بیمار کرونایی هستند.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با اشاره به روند 
افزایش بیماری در برخی از شهرستان های خوزستان تصریح کرد: 
روز گذشته در بیمارستان گنجویان دزفول موارد بستری، ۱٠ بیمار 
افزایش داشته است که این وضعیت زنگ خطری برای ما است 
از آن، روند کاهشی بوده است. اکنون ۳۱ بیمار  زیرا تا روز قبل 
مبتلا به کرونا در ICU و ۶۵ بیمار نیز در بخش عادی بیمارستان 
گنجویان دزفول بستری هستند که این وضعیت، علامت هشدار 

است و این افزایش ما را نگران می کند.
ابول نژادیان بیان کرد: در بیمارستان نظام مافی شوش نیز ۱۱ بیمار 
آیت ا...  بیمارستان  در  روند  هستند.  بستری  عادی  بخش های  در 
نیز  آبادان  نفت  بیمارستان  در  است،  مانده  ثابت  آبادان  طالقانی 
۱٠ بیمار در بخش عادی بستری هستند و بیمارستان ۱٧ شهریور 

آبادان نیز بدون بیمار مبتلا به کرونا است.
وی افزود: بیمارستان خاتم الانبیاء شوشتر نیز چهار بیمار بستری 

بودند که این تعداد به ۹ بیمار رسیده است و در این شهرستان نیز 
ثابت  روند  نیز  بهبهان  بیمارستان شهیدزاده  احتیاط شود. در  باید 
از بیمار مبتلا به  مانده است و بیمارستان مصطفی خمینی خالی 
اهواز  پزشکی جندی شاپور  علوم  دانشگاه  است. سرپرست  کرونا 
بیمار  چهار  مسجدسلیمان  بهمن   ۲۲ بیمارستان  کرد:  تصریح 
افزایشی داشته که باید مراقبت کنند. بیمارستان شهدای سوسنگرد 

نیز خالی از بیمار مبتلا به کرونا است.
وی افزود: بخش های عادی بیمارستان معرفی ماهشهر نیز خالی از 
بیمار کرونا است. بیمارستان امام رضا)ع( در امیدیه نیز بدون بیمار 
کرونایی فعالیت می کند. در بخش عادی بیمارستان امام علی)ع( 
اندیمشک نیز دو بیمار بستری هستند. در باغملک و رامشیر نیز 

بیمار بستری مبتلا به کرونا وجود ندارد.
ابول نژادیان گفت: در سه هفته گذشته روند روزانه بیماری کرونا 
در خوزستان کاهشی بوده اما تنها در روز گذشته ۲۹ بیمار افزایشی 
کوچکترین  شود  توجه  باید  است؛  خطر  زنگ  این  که  داشتیم 

سهل انگاری باعث می شود در شرایط بدی قرار بگیریم.
وی در زمینه عزاداری محرم، بیان کرد: باید ستاد متناظری در همه 

شهرستان ها تشکیل شود و بر روند کارها نظارت کند.
به  اشاره  با  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
زنان روضه های خانگی  زنان، گفت:  برگزاری روضه های خانگی 
برگزار می کنند که باید در این خصوص فکری شود زیرا ما هیچ 
چگونه  خانگی  مراسم  نمی دانیم  و  نداریم  مراسم  این  بر  نظارتی 

برگزار می شود و شرایط تهویه در این منازل چگونه است.
وی با اشاره به عدم رعایت پروتکل های بهداشتی در پروازها بیان 
کرد: بر اساس مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا، ۶٠ درصد ظرفیت 
هواپیما باید اشغال شود اما آنچه که عملا اتفاق می افتد استفاده از 

همه ظرفیت هواپیما است.

تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  بازرگانی  و  اقتصادی  معاون 
خوزستان گفت : راه اندازی بازار روز در اهواز و سایر شهرستان های 
دخالت  بدون  و  مناسب  قیمت های  با  کالا  عرضه  برای  استان 

واسطه گران یک ضرورت است.
در سرسرای  استان  بازار  تنظیم  نشست  در  ناصریان  عبدالرحمان 
سازمان صمت استان بیان کرد: در تمامی استان ها بازار روز برای 
عرضه کالا با قیمت های دولتی و بدون دخالت واسطه به منظور 
اینگونه  هنوز  متاسفانه  اما  شده،  ایجاد  بازار  در  قیمت ها  تعدیل 
بازارها در اهواز و سایر شهرستان های خوزستان راه اندازی نشده 

است.
بدون دخالت  باعث می شود کالا  روز  بازار  اندازی  راه  وی گفت: 

دلالان و با قیمت دولتی به دست مردم برسد.
در  را  روز  بازار  که  داریم  انتظار  شهرداری ها  از  افزود:  ناصریان 
مردم  تا  کنند  اندازی  راه  خوزستان  اهوازوسایرشهرستان های 

خوزستان از این ظرفیت استفاده کنند.
اینکه  به  اشاره  با  صمت  سازمان  بازرگانی  و  اقتصادی  معاون 
فروشگاه های بزرگ در استان از مرغ منجمد استقبال نکردند بیان 
کرد: به منظور تعدیل قیمت مرغ کشتار روز در بازار استان تصمیم 
گرفته شد مرغ منجمد در بین فروشگاه های بزرگ استان عرضه 

شود که متاسفانه فروشگاه ها از این کالا استقبال نداشتند.
استان  در  بزرگ  فروشگاه های  که  می رود  انتظار  داد:  ادامه  وی 
همکاری بیشتری داشته باشند و با توجه به تقاضای مردم برای 
این کالا درخواست مرغ منجمد عرضه و به کاهش قیمت مرغ در 

سطح بازار کمک کنند.
معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صمت استان ادامه داد: در ستاد 
ملی کرونا فروش مواد خوراکی فله از جمله شکر که از کالاهای 
پرمصرف است برای جلوگیری از انتشار ویروس کرونا و احتمال 

آلوده شدن ممنوع شده است.
ناصریان بیان کرد: طبق مصوبه ستاد ملی تنظیم بازار، شکر باید 
به صورت بسته بندی به فروش برسد اما به دلیل ورود شکر فله 
از استان های دیگر به خوزستان شرکت های پخش استان رغبتی 

برای خرید شکر بسته بندی ندارند.
با  کرد:  بیان  خوزستان  صمت  سازمان  نظارت  و  بازرسی  معاون 
یافته و همچنان  افزایش  از کالاها  بسیاری  قیمت  ارز  نرخ  تغییر 

این روند ادامه دارد.
بهرام جباری در ادامه با اشاره به افزایش قیمت آهن در بازار طی 
روزهای اخیر گفت: به دلیل اینکه عرضه و خرید و فروش آهن 
این کالا  برافزایش قیمت  این وضعیت  انجام می شود،  بورس  در 

تاثیر گذاشته است.
وی ادامه داد: قیمت لاستیک تا ۳٠ درصد افزایش یافته و قیمت 
افزایش  از مصرف کننده  نیز طبق اعلام سازمان حمایت  لبنیات 

خواهد یافت.
جباری بیان کرد: یکی از کالاهایی که در یک ماه اخیر قیمت آن 
بسیار افزایش یافته مرغ است و در حال حاضر قیمت این کالا در 

بازار هر کیلوگرم ۱۸٧ هزار ریال است.
معاون بازرسی و نظارت سازمان صمت استان یکی از عوامل اصلی 
افزایش قیمت مرغ را افزایش قیمت نهاده و نبود نهاده با قیمت 

دولتی در بازار عنوان کرد.
وی گفت: در چهار ماه امسال ۶۳ هزار بازرسی توسط بازرسان این 
سازمان از سطح بازار انجام گرفته که در این بازرسی ها ۲ هزار 
ریال  میلیون   ۶۲ و  میلیارد   ۹۶۸ ارزش  به  تخلف  پرونده   ٧۸٧ و 

تشکیل شده است.
توان  نمی  دیگر  اقتصادی  شرایط  این  در  اینکه  بیان  با  جباری   
از  بسیاری  افزود:  کرد  وارد  فشار  اصناف  و  بازار  به  این  از  بیش 
باید  دارند،  را  کار خود  پروانه  ابطال  درخواست  استان  در  اصناف 
آن  از  خوزستان  در  اصناف  و  تولیدی  واحدهای  ماندگاری  برای 

ها حمایت شود.

اقتصادی  کمیسیون  پیگیری  به  واکنش  در  اقتصاد  وزیر  معاون 
ارائه سهام عدالت به جاماندگان گفت: اگر مجلس  مجلس برای 
آنرا  است  دولت مکلف  کند،  را تصویب  ارائه سهام عدالت جدید 

اجرا کند.
بعد از خبر لغو عرضه ای تی اف دوم و اختلاف نظر جدی بین دو 
وزارت خانه در خصوص سازوکار عرضه سهام شرکتهای پالایشی 
بار دیگر موضوع ارائه سهام عدالت به جاماندگان از دریافت این 

سهام به صورت جدی مطرح شده است.
عباس معمارنژاد در خصوص پیگیری مجلس برای ارائه سهام به 
جاماندگان طرح سهام عدالت گفت: اعتقاد وزارت اقتصاد این است 

که دولت سهمی برای واگذاری به جاماندگان ندارد. در قانون نیز 
۶ دهک جامعه دیده شده که با توجه به مشمول بودن ۴۹ میلیون 
اینکه بعد از این  اما  نفر، این هدف تا حدودی پوشش داده شده 

کسانی به ۶ دهک اضافه شده اند یا خیر بحث دیگری است.
اما در ادامه معاون وزیر اقتصاد، براساس گزارش وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی حدود ۲٠ میلیون ثروتمند مشمول سهام عدالت 
شده و ۲٠ میلیون نفر از دهکهای اول تا ششم از دریافت سهام 
عدالت بازمانده اند، گفت: به هر صورت اگر قانونی مبنی بر اعطا 

سهام جدید تصویب شود دولت مکلف است که آن را اجرا کند.
در حالی که وزیر اقتصاد تأکید کرده بود هیچ سهام عدالتی برای 

واگذاری به جاماندگان وجود ندارد دارایی موجود در ای تی اف های 
دولتی )دارا اول، دوم، سوم و احتمالًا چهارم( از کدام محل تأمین 
میان  جدی  مشابهت های  اینکه  توجه  جالب  نکته  است؟  شده 
پرتفوی سهام عدالت و سهام موجود در ای تی اف های دولتی وجود 

دارد.
مجلس شورای اسلامی به صورت جدی به دنبال ارائه سهام عدالت 
به حداقل ده میلیون نفر جامانده دریافت سهام عدالت است در این 
بین نمایندگان محترم باید به این سؤال پاسخ دهند که؛ آیا آنها هم 
معتقدند سهام عدالت جاماندگان باید از محل دارایی ای تی  اف های 

دولتی تأمین شود یا محل دیگری برای این منظور وجود دارد؟

نائب رئیس انجمن صنایع پلیمری خوزستان :

مواد اولیه در دست دلالان است

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

كوچکترينسهلانگاریشرايطخطرناكيرارقمميزند

معاون سازمان صمت خوزستان :

راهاندازیبازارروزدراهوازضرورياست

معاون وزیر اقتصاد :

دولتسهمیبرایواگذاریسهامعدالتبهجاماندگانندارد


